

ສຸຂະພາບແລະຄວາມປອດໄພໃນການເຮັດວຽກ - ການ ທຳ ຄວາມສະອາດ

COVID-19 ແຜ່ຂະຫຍາຍຜ່ານ ຜອຍລະອອງລະບົບທາງເດີນການຫາຍໃຈທີ່ເກີດຂຶ້ນເມື່ອຜູ້ຕິດເຊື້ອໄອ ຫຼື ຈາມບຸກຄົນນຶ່ງ ສາມາດ ຈັບໄວຣັສໄດ້ໂດຍການ ສຳຜັດຜິ້ນທີ່ ຫຼື ວັດຖຸທີ່ມີເຊື້ອໄວຣັສຢູ່ເທິງມັນແລ້ວຈາກນັ້ນ ສຳຜັດແຕະປາກ, ດັງ ຫຼື ຕາຂອງພວກເຂົາ ເອງ.

ສະຖານທີ່ເຮັດວຽກຕ້ອງໄດ້ຮັບການທຳຄວາມສະອາດຢ່າງໜ້ອຍທຸກໆມື້. ການທຳຄວາມສະອາດດ້ວຍຜິງຊັກຟອກ ແລະ ນ້ຳກໍພຽງພໍ.

ທ່ານຄວນ:

- ຫຼຸດຜ່ອນການ ສຳຜັດຜິ້ນໜ້າພຽງໃຫ້ ໜ້ອຍທີ່ສຸດ; ຕິດປ້າຍ ແລະ ສະໜັບສະໜູນເພະນັກງານຂອງທ່ານໃນການ ເຕືອນລູກຄ້າ
- ຫຼຸດຜ່ອນຈຳນວນຈຸດ ສຳຜັດ ສຳລັບບັນດາເພະນັກງານ
- ມີສິ່ງອ່ານວຍຄວາມສະດວກໃນການລ້າງມື ຫຼື ນ້ຳຢາລ້າງມືຢູ່ຈຸດທາງເຂົ້າແລະທາງອອກຖ້າເປັນໄປໄດ້.

ທຳຄວາມສະອາດແລະຂ້າເຊື້ອຢ່າງໃດ

ກ່ອນທີ່ຜິ້ນໜ້າພຽງຈະຖືກຂ້າເຊື້ອ, ສິ່ງສຳຄັນຕ້ອງທຳຄວາມສະອາດເສັ້ນກ່ອນ. ຝຸ່ນແລະສິ່ງສຶກກະປົກສາມາດຫຼຸດຜ່ອນຄວາມ ສາມາດໃນການຂ້າເຊື້ອໂຮກໄດ້.

ທ່ານຄວນໃຫ້ເພະນັກງານຂອງທ່ານມີຜະລິດຕະພັນ ທຳຄວາມສະອາດແລະຂ້າເຊື້ອທີ່ຖືກຕ້ອງແລະເຄື່ອງມືປ້ອງກັນສ່ວນບຸກຄົນ, ແລະ ໃຫ້ແນ່ໃຈວ່າພວກເຂົາໄດ້ຮັບການຝຶກອົບຮົມກ່ຽວກັບວິທີການນຳໃຊ້.

ຄວາມແຕກຕ່າງລະຫວ່າງການທຳຄວາມສະອາດແລະການຂ້າເຊື້ອໂລກແມ່ນຫຍັງ?

ການທຳຄວາມສະອາດ ໝາຍເຖິງການກຳຈັດເຊື້ອໂຮກ (ແບັກທີເຣັຍແລະໄວຣັສ) ສິ່ງສຶກກະປົກແລະຝຸ່ນຈາກ ຜິ້ນໜ້າພຽງ ໂດຍໃຊ້ນ້ຳຢາລ້າງລ້າງ ແລະ ນ້ຳ

ການຂ້າເຊື້ອ ໝາຍເຖິງການໃຊ້ສານເຄມີເພື່ອຂ້າເຊື້ອໂຮກຢູ່ເທິງໜ້າພຽງ. ໂດຍທົ່ວໄປແລ້ວ ນ້ຳຢາຂ້າເຊື້ອສ່ວນຫຼາຍແມ່ນມີ ຄວາມຈຳເປັນຕ້ອງນຳໃຊ້ໃນກໍລະນີທີ່ຜິ້ນທີ່ອາດຈະຕິດເຊື້ອໄວຣັສ ເທົ່ານັ້ນ.

ຜິ້ນທີ່ໃດແດ່ທີ່ຄວນທຳຄວາມສະອາດ ແລະ ຂ້າເຊື້ອ ແລະ ເລື້ອຍເທົ່າໃດ?

ທຸກໆຜິ້ນທີ່ທີ່ຖືກສຳຜັດເລື້ອຍໆຄວນທຳຄວາມສະອາດເປັນປົກກະຕິ, ເຊັ່ນ ບ່ອນຈັບປະຕູ, ໂຕະ, ໂທລະສັບ, ເຄື່ອງEFTPOS ແລະ ສິ່ງອ່ານວຍຄວາມສະດວກຕ່າງໆເຊັ່ນ ຫ້ອງນ້ຳ.

ສະຖານທີ່ທີ່ເປີດເປື້ອນທີ່ເຫັນໄດ້, ຫຼື ມີການເຮັດຂວ້າ, ຄວນທຳຄວາມສະອາດໃຫ້ໄວເທົ່າທີ່ຈະໄວໄດ້.

ການຂ້າເຊື້ອແມ່ນມີຄວາມຈຳເປັນຖ້າໄດ້ຮັບການຍິ້ງຢືນ ຫຼື ສົງໃສວ່າມີກໍລະນີຂອງ COVID-19 ຢູ່ບ່ອນເຮັດວຽກ. ຖ້າບ່ອນເຮັດວຽກ ຂອງທ່ານມີຫລາຍໆຄົນເຂົ້າໄປໃນແຕ່ລະມື້, ແນະນຳໃຫ້ທ່ານ ທຳ ຄວາມສະອາດເປັນປະຈຳ

ຈະເປັນແນວໃດຖ້າມີກໍລະນີຂອງ COVID-19 ໃນບ່ອນເຮັດວຽກຂອງຂ້ອຍ?



ຖ້າທ່ານມີກໍາລັງຂອງ COVID-19 ຢູ່ບ່ອນເຮັດວຽກ, [state or territory health authority](#) ຂອງທ່ານຈະບອກທ່ານວ່າຈະເຮັດແນວໃດ. ປະຕິບັດຕາມ ຄໍາແນະນໍາ ຂອງພວກເຂົາ.

ບ່ອນເຮັດວຽກຂອງທ່ານຈະຕ້ອງໄດ້ທໍາຄວາມສະອາດ ແລະ ຂ້າເຊື້ອຢ່າງລະອຽດກ່ອນທີ່ຄົນຈະກັບໄປເຮັດວຽກ.

ຈະເປັນແນວໃດກ່ຽວກັບສິ່ງຂອງສ່ວນຕົວຂອງພະນັກງານ?

ທ່ານຄວນບອກໃຫ້ພະນັກງານຂອງທ່ານ ທໍາຄວາມສະອາດເຄື່ອງໃຊ້ສ່ວນຕົວທີ່ໃຊ້ໃນບ່ອນເຮັດວຽກເປັນປະຈໍາເຊັ່ນ ແວ່ນຕາ ແລະ ໂທລະສັບ, ໃຊ້ຜ້າເຊັດທີ່ຂ້າເຊື້ອ.

ຖ້າທຸກສິ່ງທຸກຢ່າງຖືກຂາຍອອກໝົດ, ຂ້ອຍສາມາດຜະລິດຢາຂ້າເຊື້ອເອງໄດ້ບໍ່?

ຢາຂ້າເຊື້ອທີ່ຊື້ໃນຮ້ານໄດ້ແມ່ນຖືກຕ້ອງກັບມາດຕະຖານຂອງລັດຖະບານ, ສະນັ້ນທ່ານຈຶ່ງຮູ້ວ່າມັນຈະໃຊ້ໄດ້. ເຖິງຢ່າງໃດກໍຕາມ, ທ່ານສາມາດກະກຽມວິທີແກ້ໄຂການຂ້າເຊື້ອດ້ວຍການໃຊ້ນໍ້າຢາລຸກພອກແລະນໍ້າ. ຕ້ອງໃຫ້ແນ່ໃຈວ່າທ່ານໃຊ້ສານເຄມີຢ່າງລະມັດລະວັງເພາະມັນຈະເປັນອັນຕະລາຍ.

ພະນັກງານຂອງຂ້ອຍຄວນນຸ່ງເຄື່ອງແນວໃດເພື່ອ ທໍາຄວາມສະອາດ?

ໃນສະພາບການສ່ວນໃຫຍ່, ມັນບໍ່ຈໍາເປັນຕ້ອງໃຫ້ພະນັກງານໃສ່ເຄື່ອງນຸ່ງປ້ອງກັນເພື່ອ ທໍາຄວາມສະອາດບ່ອນເຮັດວຽກຂອງທ່ານ. ຈຸດເລີ່ມຕົ້ນ:

- ຖືງມືແມ່ນຄວາມຕ້ອງການຕໍ່າສຸດ
- ໜ້າກາກອະນາໄມຄວນຖືກນໍາໃຊ້ຖ້າ ທໍາຄວາມສະອາດບໍລິເວນທີ່ຖືກກະທົບຈາກກໍາລັງທີ່ຖືກຍ້າຍ ຫຼື ຖືກສົ່ງໃສ່ COVID-19
- ເສື້ອຄຸມ ແລະ ຊຸດທີ່ໃຊ້ແລ້ວຖິ້ມບໍ່ຈໍາເປັນຕ້ອງໃຊ້
- ທ່ານ ຈໍາເປັນຕ້ອງມີອຸປະກອນປ້ອງກັນສ່ວນຕົວໃຫ້ແລະຝຶກອົບຮົມໃຫ້ພະນັກງານຂອງທ່ານກ່ຽວກັບວິທີ ນໍາໃຊ້ມັນຢ່າງປອດໄພ.

ຜະລິດຕະພັນ ຕົ້ານເຊື້ອແບັກທີເຣັຍຈະຂ້າ COVID-19 ໄດ້ບໍ່?

ຜະລິດຕະພັນ ຕົ້ານເຊື້ອແບັກທີເຣັຍ ຖືກອອກແບບມາເພື່ອຂ້າເຊື້ອແບັກທີເຣັຍ. ເຖິງຢ່າງໃດກໍຕາມ, COVID-19 ແມ່ນເກີດມາຈາກໄວຣັສຫຼາຍກວ່າເຊື້ອແບັກທີເຣັຍ, ສະນັ້ນຜະລິດຕະພັນຕົ້ານເຊື້ອແບັກທີເຣັຍແມ່ນບໍ່ຈໍາເປັນ.

ສໍາລັບການທໍາຄວາມສະອາດມື, ສະບູທໍາມະດາແລະນໍ້າອຸ່ນກໍມີປະສິດຕິຜົນແລ້ວ.

ຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ

ສໍາ ລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມກ່ຽວກັບ COVID-19 ແລະ ສຸຂະພາບແລະຄວາມປອດໄພໃນການເຮັດວຽກ, ໃຫ້ເບິ່ງທີ່ເວັບໄຊຕ໌ [Safe Work Australia](#)